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Conventie van Faro  -  Onderzoek inzake principes

De conventie van Faro, een van de belangrijkste internationale verdragen inzake erfgoed, 
schrijft voor dat de maatschappij moet worden betrokken bij de waardering en selectie 
van erfgoed. Dat wil zeggen dat de maatschappij een geïntegreerde benadering moet 
toepassen wanneer men het heeft over erfgoed. Men heeft het dan over de 
‘erfgoedgemeenschap’.

De conventie kwam tot stand op 27 oktober 2005 in de schoot van de Raad van Europa. 
Het Vlaams Parlement nam de conventie aan via een instemmingsdecreet op 14 februari 
2014. De conventie diende als basis voor het Cultureel-erfgoeddecreet van 23 mei 2008 
en bleef behouden na de hervorming naar het Cultureel-erfgoeddecreet. Op heden is 
deze conventie nog niet geratificeerd door België.

Tijdens de voorstelling van het Europees jaar voor het cultureel erfgoed afgelopen najaar 
stelde ik vast dat er een onderzoek zou komen van het Agentschap Onroerend Erfgoed 
en Herita over de principes van de FARO-conventie. Bovendien zou dit jaar ook het 
federaal parlement de conventie eindelijk ratificeren. 

Kan de minister een stand van zaken geven over het onderzoek van het Agentschap 
Onroerend Erfgoed en Herita? Wat zijn de (voorlopige) resultaten hiervan? Heeft de 
minister zicht op de ratificatie op federaal niveau? Kan hij een tijdlijn hiervoor 
meegeven?



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 99 van 11 januari 2018
van TINE SOENS

Inzake de in 2017 afgeronde en in 2018 voorziene beleidsinitiatieven met betrekking tot 
de Faro-conventie verwijs ik naar de beleidsbrief Onroerend Erfgoed 2017-2018 (OD 5.3 
en initiatief 27): http://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1340569.

Inzake de ratificatie van de Faro-conventie kan worden gemeld dat alle gewesten en 
gemeenschappen de goedkeuringsprocedures hebben afgerond, en dat nu de federale 
overheid (onder impuls van de Federale Overheidsdienst Buitenlandse Zaken) de nodige 
stappen moet zetten om het proces op Belgisch niveau af te ronden.

http://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1340569

